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Z A P I S N I K 
 
 

2. izredne seje Občinskega sveta občine Gornja Radgona, ki je bila v torek, 
27.07.1999 v veliki dvorani Doma gasilcev in civilne zaščite v Gornji Radgoni. 
 
 
 
Gospod Miha VODENIK, župan občine Gornja Radgona je otvoril sejo in pozdravil vse 
prisotne.  
 
Ugotovil je, da je seja sklepčna, saj je bilo na seji prisotnih 20 članov občinskega sveta.   
 
Odsotnost je opravičil gospod Milan NEKREP, član občinskega sveta. 
 
Ostali prisotni: 
• predstavniki občinske uprave: Darinka BODANEC, Dragan KUJUNDŽIČ, Marjan TOŠ, 

Andrej SUBAŠIČ; 
• gospod Marjan ŽULA, ravnatelj Glasbene šole Gornja Radgona; 
• gospod Štefan FARTEK, poveljnik Občinske gasilske zveze Gornja Radgona; 
• novinarji. 
 
Seja je bila posneta na magnetofonski trak, ki se hrani. 
 
 
 
Ad. 2:  Obravnava in sprejem dnevnega reda 
 
 
Gospod župan je prebral predlagani dnevni red, posredovan z vabilom in ga dal v 
razpravo. 
Razprave ni bilo. Župan je dal dnevni red na glasovanje. Soglasno je bil sprejet naslednji 
 
DNEVNI RED: 
 
1.  Otvoritev seje in ugotovitev sklepčnosti 
2.  Obravnava in sprejem dnevnega reda 
3.  Obravnava in sprejem zapisa 1. izredne seje občinskega sveta 
4.  Poročilo o posledicah neurja, dne 14.07.1999 ter začasni predlogi sanacije 
5.  Poročilo o nastali škodi po požaru na objektu Glasbene šole v Gornji Radgoni 
6.  Sklep o porabi sredstev proračunske rezerve 
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Ad. 3:  Obravnava in sprejem zapisa 1. izredne seje občinskega sveta 
 
 
Župan je dal zapis 1. izredne seje občinskega sveta v obravnavo. Razprave ni bilo. Nato 
je dal  župan zapis 1. izredne seje na glasovanje. Soglasno je bil sprejet naslednji 
 
 

S K L E P   št. 117: 
 

Sprejme se zapis 1. izredne seje Občinskega sveta  občine Gornja Radgona z dne 
06.07.1999. 
 
 
 
 
Ad. 4:  Poročilo o posledicah neurja, dne 14.07.1999 ter začasni predlogi sanacije 
 
 
O posledicah neurja je poročal gospod Dragan KUJUNDŽIČ, vodja oddelka za varstvo in 
urejanje prostora ter komunalno infrastrukturo v občinski upravi. Seznanil je svetnike s 
potekom dogodkov in intervencijami med samim neurjem in po njem. Dejal je, da je 
neurje povzročilo največ škode na lokalnih in krajevnih cestah, poškodovalo je obcestne 
bankine, zasulo obcestne jarke ter propuste, sproženih pa je bilo tudi veliko plazov. Takoj 
po neurju s točo je Cestno podjetje Murska Sobota interventno odstranjevalo ovire na 
lokalnih in krajevnih cestah. Sanacija posledic neurja na cestah je prednostna naloga in 
trenutno še ni opravljena na območju KS Spodnji Ivanjci in delno v KS Spodnja Ščavnica.  
Poudaril je, da bo potrebno za sanacijo cest zagotoviti finančna sredstva. Podal je 
informacijo, da bo vlada za sanacijo neurja v občini Gornja Radgona namenila od štiri 
do sedem milijonov tolarjev.  
 
Župan je odprl razpravo. 
 
Gospod Drago HORVAT, član občinskega sveta  je ocenil, da je bilo obveščanje s strani 
krajevnih skupnosti pomanjkljivo, saj na seznamu ni zasledil več oškodovancev, za katere 
ve, da so utrpeli škodo.  Nadalje je razpravljal o kvaliteti izvedbe del pri izgradnji ali 
sanaciji cest. Mnogokrat  je namreč potrebno sanirati cesto, ki je bila pred kratkim 
izgrajena. Navedel je primer - cesto Maribor - Lendava in poudaril, da je potrebno 
kvaliteti izvedbe izgradnje cest posvetiti večjo pozornost.  
 
V nadaljevanju je gospod župan povabil gospoda Štefana FARTEKA, poveljnika Občinske 
gasilske zveze Gornja Radgona, da poda poročilo o opravljeni  intervenciji gasilskih enot. 
 
Gospod Štefan FARTEK je podal poročilo o intervenciji gasilskih enot ob neurju, dne 
14.7.1999 v občini Gornja Radgona. Svetnikom je bilo tako podrobno predstavljeno, 
koliko enot je bilo aktiviranih, v katerih krajih je bila izvedena pomoč in v katerih primerih.  
Tako je bilo skupno aktiviranih 53 gasilcev in opravljeno 223 ur.  Sodelovalo je 11 vozil, ki 
so prevozila skupno 363 km. Vodo je črpalo 9 motornih in 2 potopni črpalki, ki so opravile 
skupno 41 strojnih ur.  Vse to je povzročilo stroške, razvidne  iz obračuna stroškov, ki je 
priloga poročila. Dodal je, da so večino intervencij končali še isti dan, intervencijo v 
Stogovcih  (prelitje odpadnega olja) pa so končali 16.7.1999. 
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Župan se je zahvalil gospodu Farteku za podano poročilo in v nadaljevanju dejal, da se 
bo škoda evidentirala še do naslednjega tedna.  Informiral je svetnike, da sta bila z 
gospodom Kujundžičem v Ljubljani in tam dobila informacijo, da bo vlada za sanacijo 
posledic neurja razdelila 200 mio SIT petim najbolj prizadetim občinam. Občina Gornja 
bo tako deležna okrog 4 - 7 mio SIT.   
Nato je za govorniški oder povabil še gospoda Petra Cvetkoviča, strokovnega sodelavca 
občinske uprave.  
 
Gospod Peter CVETKOVIČ, strokovni sodelavec občinske uprave je povedal, da prva 
ocena škode po neurju ni končna ocena. Seznanil je svetnike, da so bili danes vsem 
krajevnim skupnostim in kmetijskih zadrugam v občini razdeljeni evidenčni listi oz. 
popisnice. Na njih morajo občani prijaviti škodo, ki jo je na kmetijskih površinah povzročila 
toča ali  zemeljski plaz. Pozval je občane, da škodo prijavijo. Končno oceno bo namreč 
možno ugotoviti le na osnovi individualnih prijav, na podlagi katerih bodo potem tudi 
občani deležni sredstev Ministrstva za kmetijstvo. 
 
Župan se je zahvalil vsem poročevalcem za podana pojasnila in zaključil razpravo. 
 
 
 
Ad. 5:  Poročilo o nastali škodi po požaru na objektu Glasbene šole v Gornji  
            Radgoni 
 
 
Gospod Marjan TOŠ, vodja oddelka za družbene dejavnosti in gospodarstvo v občinski 
upravi je v upanju, da so svetniki gradivo pregledali nanizal le nekaj podatkov. Ob tej 
priliki se je zahvalil gasilcem iz Gornje Radgone in iz Murske Sobote, ker so z hitro 
intervencijo pogasili požar in preprečili še večjo škodo na objektu in inštrumentih. Seznanil 
je svetnike, da je bilo na posvetovalnem delovnem srečanju pri gospodu županu 
dogovorjeno, da se takoj pristopi k popisu in ugotavljanju škode po požaru ter k sanaciji 
pogorišča. Pri tem so bili angažirani delavci iz javnih del. Nadalje je seznanil svetnike, da 
dela potekajo po programu, izvajajo pa se tudi ostali preventivni ukrepi. Ugotovljeno je 
bilo stanje, ki je razvidno iz prilog k poročilu. Materialna škoda je občutna. Na podlagi 
ocen in mnenj strokovnjakov je škoda na gradbenem delu objekta ocenjena v višini 35 
mio SIT, škoda na opremi in inštrumentih v višini 4,8 mio SIT in škoda na inventarju ZKDiS v 
višini 7 mio SIT, kar znaša skupaj 46,8 mio SIT.  Omenil je še škodo, ki jo je utrpela stranka 
DeSUS (300.000 SIT) in OO LDS (960.000 SIT), kar dodatno znese 1,260.000 SIT. Povedal je 
še, da je bil opravljen strokovni pregled zgradbe. Tako bo na podlagi vzetih vzorcev 
konstrukcije in stropa Inštitut za raziskavo materiala pripravil poročilo in izvedensko 
mnenje. Na podlagi tega pa bomo pripravili končno oceno stanja in predlog rešitve.  
Med ukrepi, ki so v teku je omenil tudi obisk gospe Mire Koren-Mlačnik iz Ministrstva za 
šolstvo in šport, ki je predviden v sredo, dne 28.07.1999.  Ob koncu je še dejal, da je bila 
informacija o požaru v Glasbeni šoli  posredovana Ministrstvu za šolstvo in šport, 
Ministrstvu za kulturo in obema občinama soustanoviteljicama. Aktivno pa je vključena 
tudi Zavarovalnica Triglav. 
 
Župan je odprl razpravo. 
 
Gospod Danilo TIRŠ, član občinskega sveta je v razpravi izpostavil dve dilemi.  Prva 
dilema je učinkovitost inšpekcijskih služb, oziroma njihovo preventivno ukrepanje, da do 
takih in podobnih primerov ne bi prišlo.  Druga dilema je sanacija objekta. Menil je, da bi 
bilo primerno sanacijo glasbene šole preseliti v vojašnico, ki je večja in pouk preseliti tja. 
Objekt  sedanje glasbene šole pa izkoristiti za druge namene. 
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Gospod Marjan ŽULA, ravnatelj Glasbene šole Gornja Radgona je uvodoma dejal, da je 
bil požar pravi šok za zaposlene in za sostanovalce v objektu. Domneva se, da je 
zagorelo zaradi napake na električnih inštalacijah, vendar uradno poročilo še ni dano.  
Zavedajo se, da bi bila škoda večja, če gospod Pučko  ne bi tako hitro obvestil gasilce. Ti 
so prišli takoj in so z hitro akcijo preprečili, da požar povzroči še večjo škodo. Zahvalil se je 
vsem, ki so pomagali pri gašenju, pa tudi gospodu županu, gospodu Tošu in gospodu 
Subašiču.  V nadaljevanju je izpostavil pomen Glasbene šole Gornja Radgona, v katero 
je letos vključenih okrog 300 otrok in ti dosegajo visoke uvrstitve na raznih tekmovanjih.  
Pojasnil je, da Ministrstvo za šolstvo omejuje to dejavnost, zato bodo prostori sedanje 
glasbene šole še lep čas zadostovali.  Prosil je svetnike, da podprejo prizadevanja za 
čimprejšnjo usposobitev delovanja glasbene šole in normalno funkcioniranje. Seznanil je 
svetnike, da potekajo z gospodom Zagorcem, ravnateljem OŠ Gornja Radgona 
dogovori, da se bo pouk glasbena šole začasno izvajal v prostorih Osnovne šole Gornja 
Radgona. 
 
Gospo Alojzijo FRAJHAM, članico občinskega sveta je zanimalo zagotavljanje finančnih 
sredstev. Vsem je namreč znano, da bo sanacija veliko breme proračuna. Zanimalo jo je, 
če bodo na račun stroškov sanacije škode požara in tudi cest (kar je seveda prioriteta) 
znižane nekatere postavke za investicije. Če bodo, potem morajo biti občani  o tem 
seznanjeni. 
 
Župan je odgovoril, da bo prerazporeditev in zmanjšanje nekaterih postavk v proračunu 
nujno, saj višina sredstev - 8 mio SIT, ki je za te namene zagotovljena,  ne bo dovolj. Pa 
tudi končna ocena sanacije še ni znana.  Predlog finančne konstrukcije bo pripravljen, ko 
bo Inštitut za raziskavo materiala podal poročilo in po oceni Zavarovalnice Triglav.  
Predlog gospoda Tirša o uporabi vojašnice za namen glasbene šole je označil kot 
dobronameren, vendar neizvedljiv. Ob priliki obiska namestnika direkcije Servisa skupnih 
služb vlade je bilo dogovorjeno, da bodo do sprejetja ustrezne uredbe s strani Ministrstva 
za finance ponovno pregledali in ocenili vse objekte in zemljišča (vojašnico v Gornji 
Radgoni in v Konjišču), preden se začnejo postopki za eventuelni odkup objektov s strani 
občine. Trenutno pa ni možno pridobiti gradbenega dovoljenja za kakšen poseg v 
vojašnici, v zgradbi niti ni gretja, ne elektrike, zato v kratkem času ni možno usposobiti 
objekt vojašnice v Gornji Radgoni. Ostane le sanacija objekta sedanje glasbene šole. 
Dodal je, da bo pri sanaciji aktivno sodelovalo tudi Ministrstvo za šolstvo, čeprav bo 
morala premostitvena sredstva zagotavljati občina, ker ministrstvo nima rezervnih 
sredstev za tovrstne interventne posege. Prav tako  bo potrebno še v proračunu za leto 
2000 predvideti del sredstev za ta namen. Poudaril je še, da  bo občinski svet dobil vse 
informacije o izvedbi in financiranju, ko se bodo podatki zbrali.  
 
Ker ni bilo več razprave je župan zaključil točko. 
 
 
   
Ad. 6:  Sklep o porabi sredstev proračunske rezerve 
 
 
Gospod župan je predlagal občinskemu svetu sprejem sklepa, da se za odpravo 
posledic neurja, dne 14.7.1999 na območju občine Gornja Radgona na lokalnih in 
krajevnih cestah koristijo sredstva rezerv proračuna v višini 8,0 mio SIT.  
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Razprave ni bilo. Predlog sklepa je župan dal na glasovanje. Soglasno je bil sprejet 
naslednji 
 

S K L E P  št.  118: 
 

Za odpravo posledic neurja se uporabijo sredstva rezerv proračuna v višini 8,0 mio SIT. 
 
 
 
 
S tem je bila zaključena zadnja točka dnevnega reda. Župan se je zahvalil vsem 
svetnikom za prisotnost in zaključil sejo ob 17.05 uri. 

 
 
 
 
 
 
ZAPISALA:                 SEJO VODIL: 
Simona Budja, l.r.           ŽUPAN 
      OBČINE GORNJA RADGONA: 
                Miha VODENIK, l.r.  
 


